
TISZTÁZÓ KÉRDÉSEK - VÁLASZOK 

 az „Ajánlattételi felhívás Microsoft 365 Vállalati Standard verzió bevezetésére a Kerepesi 

Polgármesteri Hivatalnál” tárgyú felhívásra 

 

Tisztelt Ajánlattevő! 

 

Az "Ajánlattételi felhívás Microsoft 365 Vállalati Standard verzió bevezetésére a Kerepesi 

Polgármesteri Hivatalnál" tárgyú felhívásunkra tisztázó kérdések érkeztek, melyekre – a kérdések 

megjelölésével együtt - az alábbi válaszokat adjuk. 

1. kérdés: „Az ajánlattal kapcsolatban nem jelent nagy problémát, mivel darabra kérték az árat, de az 

MS365 nem felhasználóra szól, hanem levélfiókra. Tény a Standard verzióhoz tartozik PC-re telepíthető 

Office csomag is, és ahol csak e-mail kell oda ez nem szükséges elegendő a kedvezőbb árfekvésű verzió, 

de ez csak a mennyiségek számításánál érdekes, illetve a valóban szükséges verziók megválasztásánál.” 

 

Válasz: Az észrevétellel egyértünk, és kérjük, hogy teljes és csak levelezésre alkalmas licensz-árat is 

jelöljenek meg külön-külön soron az ajánlatukban. 

 

2. kérdés: „Az árnak tartalmaznia kell e az Office csomag telepítését, és a levelezés Outlook-ba (vagy 

az előre meghatározott levelezőrendszerbe) történő beállítását?” 

Válasz: Az árnak ezeket a tételeket is tartalmaznia kell, melyeket a felolvasólap "Migrálás, oktatás, 

bevezetés/50-100 felhasználóra" cím alatt kérünk egy összegben megadni. 

 

3. kérdés: „A kialakítandó rendszert kell e az AD-hoz csatolni? Javasolt lenne, egyrészt a hitelesítés 

könnyebb lenne, mivel csak a tartományi név / jelszó hitelesítés szükséges, így nem kell a levelezőben 

külön név / jelszó párossal belépni, de ettől függetlenül webes felületről ugyanúgy elérhető marad. A 

jelszócserét is csak a tartományi rendszerben kell megejteni, és adott esetben a tiltást is központilag 

lehet eszközölni.” 

Válasz: Az AD valóban segíti az IT biztonsági követelmények kielégítését, de alternatív megoldások 

kialakítására is nyitottak vagyunk. 

 

4. kérdés: „User és postaláda darabszáma” 

Válasz: A hivatal az átállás során a jelenleg használt e-mail címek felülvizsgálatát tervezi és szerepkör 

alapú e-mail címek létrehozásán is gondolkodik. A kiírásban azért szerepeltettük az 50-100 közötti 

licensz számot, mert ennek kialakítása és tervezése még folyamatban van.  

 

5. kérdés: „Summa postaláda méret” 

Válasz: Információink szerint az MS 1 TB -os tárhelyet biztosít a tervezett előfizetéshez: igény esetén 

feltételezzük, hogy ennek bővítése is megoldható. Kérem, hogy ajánlatában szerepeltesse az 

alapértelmezetten kínált summa postaláda méretet és annak bővítésének esetleges költségét.  

 

Kerepes, 2024.12.05. 


